
Bestyrelsesberetning: 

  

2016 blev endnu et år i Distrikt 1, hvor der afholdtes rigtigt mange stævner på alle stævneniveauer – 

inkl. mesterskaber. For distriktsbestyrelsen er det altid dejligt, at der er så mange klubber, der 

velvilligt påtager sig opgaven med et distriktsmesterskab – og uden at forklejne alle Jer andre, vil vi 

gerne takke Ishøj Sportsrideklub, der har gjort det muligt at få militarymesterskaberne flyttet hjem 

til D1. 

  

Som bestyrelse har vi haft et relativt stille og dermed begivenhedsfrit år – tak for det, for når der er 

mange ”begivenheder” skal det forstås som henvendelser om problemer i klubberne. Det betyder 

selvfølgelig ikke, at I skal henvende Jer, når I har spørgsmål eller er i tvivl om noget – tværtimod 

vil vi hellere have en henvendelse for meget end en for lidt. Det kunne måske også være et tegn på, 

at klubberne henvender sig direkte til administrationen i Brøndby – og vi ved, at I kan få meget 

kyndig hjælp og vil blive mødt med stor velvilje fra medarbejderne i administrationen. Vi ser dem 

selv som nogle af vores vigtigste sparringspartnere, når vi går videre med spørgsmål og 

henvendelser. 

  

Når vi nu har talt om stævnesæsonen, så har vi desværre igen set en del aflysninger. Måske er det et 

tegn på, at nogle klubber planlægger for mange stævner – eller at der generelt er for mange stævner 

til at alle kan få starter nok. Hvis udviklingen fortsætter i 2017, vil distriktsbestyrelsen gerne høre 

fra klubber med aflyste stævner, hvad det skyldes, så vi har mulighed for at overveje forskellige 

tiltag. Jeg anser jo i forvejen stævnekoordinatorens job i distriktsbestyrelsen som den absolut mest 

krævende og hårdeste post – og jeg vil gerne takke Henrik for det store arbejde, han udfører både 

internt i distriktet og i D1-5 samarbejdet. 

  
 


